
15  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

4 milions de pessetes )que ens ha concedit  la Conselleria 
de Benestar Social per a equipament, hem pogut adquirir la 
resta de material que faltava i que és necessari, com ara tot 
el material de cuina,  bugaderia, menjador, ajudes tècniques, 
material mèdic, ordinadors per als despatxos etc. I també 
hem canviat totes les finestres interiors i exteriors del centre 
ja que les que hi havien estaven deteriorades, no tancaven 
bé  i entrave molta brutesa de l’exterior i molt d’aire, lo qual 
haguera suposat una pèrdua gran d’energia en el moment 
en què funcionarà la calefacció.  A més, encara s’ha de 
canviar la campana extractora de la cuina perquè el que 
hi ha en estos moments és un extractor que per les seves 
característiques no serveix per a una cuina en què s’ha de fer 
menjar per a 40 persones en el moment de plena ocupació. 
I a més es necessària una campana homologada. També 
suposarà una despesa important.

Pel que fa als usuaris, en este moment son  3 els que tenen 
aprovada i assignada la plaça en el centre i 3 més que 
han sol·licitat plaça. Esperem que a final de d’octubre, la 
Conselleria de Benestar Social ja haja resolt estes peticions. 
Per  part de l’Ajuntament s’està en contacte permanent en 
els serveis territorials de la Conselleria de Benestar social i 
hem de dir que des d’allí s’està posant la màxima diligència 
en resoldre les peticions. També hem de dir el mateix pel 
que fa a les treballadores socials a les que hem d’agrair el 
seu esforç des del primer dia. 

Una altra  subvenció sol·licitada a la Conselleria per a 
manteniment i  funcionament, ens ha estat concedida en la 
quantitat de 50.080€ per al que resta d’aquest any 2009. 
Esta subvenció es per a 20 usuaris, i la part proporcional que 
no s’utilitzarà si el nombre d’usuaris no arriba a 20, haurà de 
ser restituïda a la Conselleria o bé ja serà descomptada en 
el moment de la transferència dels diners.

L’usuari abonarà una quantitat d’aproximadament entre 
200 i 400 € mensuals, determinada en la Resolució d’acord 
a uns criteris socials i econòmics regulats per la llei. 

En el moment en què tindrem 6 resolucions de la 
Conselleria,  l’empresa GRUPO BBS, s’ha compromés a 
obrir el centre, encara que això els suposarà també a ells 
un esforç econòmic important ja que  ha de  haver-hi una 
plantilla mínima en el centre, encara que els usuaris siguen 
tan pocs. Esta empresa adjudicatària del centre ens està 
ajudant també molt per  fer possible l’obertura en breu. Es 
tracta d’una empresa amb experiencia en la gestió d’este 
tipus de centres, amb professionals molt ben preparat per a 
gestionar esta mena de recurs. 

La selecció del personal està gairebé enllestida  i podem dir 
que la plantilla estarà completa en breu. 

Una volta el centre estarà obert i s’explicarà tot el que es va 
a fer alli, els serveis que es donaran i les activitats que es 
realitzaran per part de professionals, la gent gran del nostre 
poble i dels voltants i les seves famílies podran conèixer el 
recurs i decidir sobre la possibilitat de sol·licitar una plaça 
en el centre. El primer pas serà la jornada de portes obertes 
i després ja, com he dit abans, pensem obrir a primers de 
novembre. 

I en quant el centre funcione més o menys  a plena ocupació , 
i els tràmits administratius ho permetran, la mateixa empresa 
ens ajudarà a gestionar el funcionament dels apartaments 
de la primera planta per a donar un servei integral a la gent 
major depenent que està sola, sense família o que no pot 
ser atesa per la mateixa. 

L’obertura del centre és el primer pas per assolir el repte 
establert en el programa electoral de JNP: l’atenció 
integral durant les 24 hores del dia per als majors que ho 
necessiten. 

Com vam dir des del primer moment, el posar en 
funcionament el centre de dia era una responsabilitat que 
vam assumir i aixi ho complirem. 

I finalment, només dir que tot el poble esta convidat a la 
inauguració i jornada de portes obertes dissabte a les 4 de 
la vesprada.

I el Sr. Alcalde informe al Ple:

3/ Que el pròxim 1 d’octubre s’acabe el contracte de recollida 
de paper-cartró, segons ha comunicat la Diputació, per la 
qual cosa eixa despesa l’haurà d’assumir l’ajuntament  i 
l’empresa que es farà càrrec serà  la mateixa que lo fa ara, 
i el cost previst és de cinc mil cinc cents euros anuals, i 
l’equip de govern buscara la forma de trobar subvencions 
pe a fer front a esta despesa no contemplada al pressupost, 
que una vegada més els ajuntament  han de fer front a la 
prestació de serveis que no fan altres administracions. Un 
any més no està en marxa la planta de Cervera.

4/ Que s’ha demanat a la confederació Hidrogràfica del 
Xùquer que talle els xops secs que hi ha al barranquet 
d’Envera i la font de companys, per a evitar accidents.

5/ Que entre els dies deneu i vint-i-tres d’octubre estaran 
pel poble membres del Batalló CIMIC que fan pràctiques 
al campament de muntanya negra, que fa d’enllaç entre 
la població i l’exercit en las missions a l’estranger de les 
tropes espanyoles.

I per concloure diu que l’agradaria que l’oposició 
visualitze el que ha gravat i faça  una reflexió sobre el 
comportament dels seus representants i així es fa difícil 
controlar el desenvolupament de la sessió, i que prenguen 
consciència.

11er.- PRECS I PREGUNTES.- Obert el torn de paraula es 
presenten les següents:

1/ La Sra. Montull Rodrigo prega  al cap de l’oposició que 
no faça acusacions si no té probes i que el pròxim ple diga 
què són inductors, ella, el Sr. Alcalde i el Sr. Viol.  També 
comenta que el Sr. Miguel Zaragozà  ha acusat a l’equip 
de govern d’utilitzar les dades de l’enquesta popular per 
a saber que, i eixa és una acusació molt greu, i que deuria 
provar-la, perquè no és pot anar acusant a la gent així, 
d’aquesta manera..
El Sr. Alcalde aixeca la sessió, a les vint-i-tres hores i dotze 
minuts, de la qual cosa jo, el Secretari, done fe.


